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 Ordförandes signatur                     Justerares signatur 

§ 14 

Gångplan för Huddinge kommun 
- svar till kommunstyrelsen (KS 123-787/2017) 
Dnr 1.5.3.139-2017 

Beslut 

1. Älvsjö stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och lämnar det som svar på remissen. 

2. Till remissinstansen bifogas funktionshinderrådets 

synpunkt.  

3. Ärendet justeras omedelbart. 

 
 Ärendet 

Huddinge kommun har tagit fram en gångplan som en del av sin 

trafikstrategi. Stockholms stad har fått gångplanen på remiss och 

kommunstyrelsen har remitterat den vidare till bland annat de berörda 

stadsdelsnämnderna. 

 

Älvsjö stadsdelsförvaltning är mycket positiv till att Huddinge 

kommun vill ha Stockholms stads synpunkter på sin gångplan. 

Eftersom staden är sammanbyggd över kommungränsen finns ett 

stort behov av samverkan, både när det gäller utvecklandet av 

gångstråken samt drift och underhåll. Förvaltningen konstaterar att de 

viktigaste gång- och cykelstråken över kommungränsen från Älvsjö 

stadsdelsområde finns med i Huddinges övergripande gångnät. Vid 

behov har samverkan hittills fungerat bra, men stadsdelsförvaltningen 

föreslår att den skulle kunna struktureras genom ett forum för 

kommunövergripande parkfrågor. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2017-08-01. 

Beslutsgång 

Ordförande yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 
Tillägg till protokollet 

Synpunkter från funktionshinderrådet 2017-08-16 

Rådet har tagit del av ärendet och framförde vikten av att cykelvägar 

och gångvägar separeras från varandra. 

 

 

 


